
[09:02] Merete Hansen (Ekstern) 

Spørgsmål: Hvem udpeger vindmøller på havet? 

 like 1 

[09:03] Merete Hansen (Ekstern) 

Spørgsmål: Kan vi få genopfrisket, hvordan vi registrerer plansiloer? SKAL de registreres? 

 like 1 

[09:06] Thorbjørn Vang Søndergaard  T&M - GIS Kørsel & Service  Teknik & Miljø  Vejle Kommune (Gæst) 

Havde vi ikke lige aftalt, at det ikke længer hedder "Forbrænder" og "Efterbrænder"? men hhv. Forberedelse 

og Efterbehandling 

 like 1 

[09:07] Lennart Christoffersen 

Thorbjørn Vang Søndergaard  T&M - GIS Kørsel & Service  Teknik & Miljø  Vejle Kommune (Gæst) 

Havde vi ikke lige aftalt, at det ikke længer hedder "Forbrænder" og "Efterbrænder"? men hhv. Forberedelse 

og Efterbehandling 

 

God pointe Thorbjørn. Man måske tager det lige lidt tid at få de nye begreber ind overalt. 

 

[09:09] Ole Perch Nielsen (Gæst) 

Hvad sker der når der er 1½ måned mellem to blokke? Ortofoto over Holbæk er det i to? Kommer der nyt i 

den blok for er fløjet?  

 like 1 

[09:14] Thorbjørn Vang Søndergaard  T&M - GIS Kørsel & Service  Teknik & Miljø  Vejle Kommune (Gæst) 

Er der en god forklaring på at det tyske fly, der var startet på Vestsjælland og Lolland i marts valgte at bruge 

de 2 flotte fotodage i påsken på at flyve rundt nede over Middelhavet? 

[09:16] Ole Perch Nielsen (Gæst) 

Hvorfor få I så ikke nabo blokken fløjet  som den sidste. Det er da dumt. Det bliver et gremt ortofoto at se 

på. Det er også rejst som problem andre år 

 

 

Er der en god forklaring på at det tyske fl... af Thorbjørn Vang Søndergaard T&M - GIS Kørsel & Service 

Teknik & Miljø Vejle Kommune (Gæst) 

Thorbjørn Vang Søndergaard T&M - GIS Kørsel & Service Teknik & Miljø Vejle Kommune (Gæst) 



09:14 

Er der en god forklaring på at det tyske fly, der var startet på Vestsjælland og Lolland i marts valgte at bruge 

de 2 flotte fotodage i påsken på at flyve rundt nede over Middelhavet? 

Hvorfor få I så ikke nabo blokken fløjet  s... af Ole Perch Nielsen (Gæst) 

Ole Perch Nielsen (Gæst) 

09:16 

Hvorfor få I så ikke nabo blokken fløjet  som den sidste. Det er da dumt. Det bliver et gremt ortofoto at se 

på. Det er også rejst som problem andre år 

Begynd reference, Er der en god forklaring ... af Lennart Christoffersen 

09:16 

Lennart Christoffersen 

Thorbjørn Vang Søndergaard T&M - GIS Kørsel & Service Teknik & Miljø Vejle Kommune (Gæst) 

06-05-2024 09:14 

Er der en god forklaring på at det tyske fly, der var startet på Vestsjælland og Lolland i marts valgte at bruge 

de 2 flotte fotodage i påsken på at flyve rundt nede over Middelhavet? 

Kan det ikke forklares med at producenterne flytter deres kapacitet rundt efter vejret. De bestemmer selv. 

Hvis en kommune får data retur og får 5 dag... af Merete Hansen 

Merete Hansen (Ekstern) 

09:16 

Hvis en kommune får data retur og får 5 dage til kvalitetskontrol, mens de er på sommerferie, så sker der 

ingen kvalitetskontrol. Fristen kan være overstået, inden de overhovedet ser mailen, og har derfor ingen 

mulighed for at bede om mere tid. Kan vi koordinere det på en bedre måde, end at folk skal tjekke mail i 

sommerferien? 

3 Synes godt om reaktioner. 

3 

har I fjernet alle de udpgninger som ligger... af Dorte Haar (Gæst) 

Dorte Haar (Gæst) 

09:20 

har I fjernet alle de udpgninger som ligger i evt. bygninger som er registreret sidste år? 

1 Synes godt om reaktion. 

1 

Jeg håber I kommer ind på hvordan vi skal a... af Teresa (ikke bekræftet) 



Teresa (ikke bekræftet) 

09:25 

Jeg håber I kommer ind på hvordan vi skal arbejde med totalajourføringen 

1 Synes godt om reaktion. 

1 

Begynd reference, Hvis en kommune får data ... af Aimée Ena Pedersen (Gæst) 

Aimée Ena Pedersen (Gæst) 

09:26 

Merete Hansen 

06-05-2024 09:16 

Hvis en kommune får data retur og får 5 dage til kvalitetskontrol, mens de er på sommerferie, så sker der 

ingen kvalitetskontrol. Fristen kan være overstået, inden de overhovedet ser mailen, og har derfor ingen 

mulighed for at bede om mere tid. Kan vi koordinere det på en bedre måde, end at folk sk… 

Eller juleferien 

Det lyder fint. Jeg vidste ikke, at I holde... af Merete Hansen 

Merete Hansen (Ekstern) 

09:27 

Det lyder fint. Jeg vidste ikke, at I holder øje med autosvar. 

2 Synes godt om reaktioner. 

2 

Mine flade udpejninger er stadig relevante ... af Ole Perch Nielsen (Gæst) 

Ole Perch Nielsen (Gæst) 

09:30 

Mine flade udpejninger er stadig relevante da de ligger over bolig udbygningsområder. Derfor gælder de 

som regl tre perioder. Men nu er det væk. nok pga. ok og årstal. Kan de findes frem igen så jeg kan gå den 

igennem? 

1 Synes godt om reaktion. 

1 

Der er mange slides endnu, ser det ud til. af Thorbjørn Vang Søndergaard T&M - GIS Kørsel & Service Teknik 

& Miljø Vejle Kommune (Gæst) 

Thorbjørn Vang Søndergaard T&M - GIS Kørsel & Service Teknik & Miljø Vejle Kommune (Gæst) 

09:37 



Der er mange slides endnu, ser det ud til. 

1 Synes godt om reaktion. 

1 

hvilken attribut står der "ok" eller "Nej" ... af Dorte Haar (Gæst) 

Dorte Haar (Gæst) 

09:40 

hvilken attribut står der "ok" eller "Nej"  synes ikke jeg kan finde det 

Begynd reference, hvilken attribut står der... af Ivan (SDFI) (ikke bekræftet) 

Ivan (SDFI) (ikke bekræftet) 

09:42 

Dorte Haar (Gæst) 

06-05-2024 09:40 

hvilken attribut står der "ok" eller "Nej" synes ikke jeg kan finde det 

Det kommer til at stå i attributten "foretaget" 

1 Synes godt om reaktion. 

1 

Når både en kommune og for eksempel vejdire... af Aimée Ena Pedersen (Gæst) 

Aimée Ena Pedersen (Gæst) 

09:42 

Når både en kommune og for eksempel vejdirektoratet foretager udpegninger i samme område og 

udpegningerne er divergerende, hvem har så overhånden? 

Hvad med Letbane traceet i de 6 hovedstadsk... af Jette Hinrichs (Gæst) 

Jette Hinrichs (Gæst) 

09:42 

Hvad med Letbane traceet i de 6 hovedstadskommuner - skal de udpeges? I sagde sidste år at vi skulle vente 

1 Synes godt om reaktion. 

1 

Syntes lige jeg har hørt, at producenterne ... af Maria Westergaard Vester T&M - GIS Kørsel & Service Teknik 

& Miljø Vejle Kommune (Gæst) 

Maria Westergaard Vester T&M - GIS Kørsel & Service Teknik & Miljø Vejle Kommune (Gæst) 



09:44 

Syntes lige jeg har hørt, at producenterne også kigger på foreløbig "Under Anlæg" ? 

1 Synes godt om reaktion. 

1 

I Geokoderen efterlader BBR erhvervsservice... af Carsten Holst Hansen 

Carsten Holst Hansen (Ekstern) 

09:50 

I Geokoderen efterlader BBR erhvervsservice masser af udpegningspunkter efter deres sagsbehandling, 

disse skal behandles efterfølgende af kommunen inden ajourføring ? 

1 Synes godt om reaktion. 

1 

Vi har sager af den slags fra BBR erhvervss... af Jeanne Malene Hellesø Jensen (Gæst) 

Jeanne Malene Hellesø Jensen (Gæst) 

09:52 

Vi har sager af den slags fra BBR erhvervsservice, liggende i Herlev, men registreret som værende Gladsaxe 

1 Synes godt om reaktion. 

1 

Begynd reference, I Geokoderen efterlader B... af Thorbjørn Vang Søndergaard T&M - GIS Kørsel & Service 

Teknik & Miljø Vejle Kommune (Gæst) 

Thorbjørn Vang Søndergaard T&M - GIS Kørsel & Service Teknik & Miljø Vejle Kommune (Gæst) 

10:04 

Carsten Holst Hansen 

06-05-2024 09:50 

I Geokoderen efterlader BBR erhvervsservice masser af udpegningspunkter efter deres sagsbehandling, 

disse skal behandles efterfølgende af kommunen inden ajourføring ? 

Hvis der i Geokoderen bliver placeret et BBR-punkt på en bygning, så dannes der kun et udpegningspunkt i 

GeoDK, hvis punktet har "Sikker placering" og der ikke allerede findes en kortlagt bygningspolygon på det 

pågældende sted. Om det er en gammel bygning, som bare aldrig før er blevet opdaget, eller det er en ny 

bygning, er i og for sig lige gyldigt ift. geokodningen. Hvis byningen mangler, men skal i BBR, så skal den også 

kortlægges. Ergo er udpegningspunktet relevant. 

I BBR er det jo den fysiske bygning der ska... af Carsten Holst Hansen 

Carsten Holst Hansen (Ekstern) 



10:07 

I BBR er det jo den fysiske bygning der skal registreres og bygninger der er nedrevet for flere år siden skal jo 

ikke være i BBR. 

Jeg synes godt nok der er mange steder der ... af Jørgensen Per Mølsted. PERJR (Gæst) 

Jørgensen Per Mølsted. PERJR (Gæst) 

10:10 

Jeg synes godt nok der er mange steder der er plads til forbedringer, så vi ikke sidder og laver en masse 

sisyfosarbejde - man kan ikke være sikker på, hvilke billeder operatørerne kigger på i forhold til dem vi 

kigger på - SKAT lægger gamle bygninger ind! - VEJDIR kan gå ind og få slettet kommunale registreringer - 

BBR erhvervsservice lægger masser af udpegningspunkter ind - og Geokoderen laver en masse som der ikke 

er styr på ... og der er mange flere forhold end det - det er lidt op af bakke. Der er åbenbart ingen som har 

helt overblik over hvad der foregår i alle tilfælde 

2 Synes godt om reaktioner. 

2 

De ting som bliver undersøgt af SDFI, for v... af Helle Laurberg 

Helle Laurberg (Ekstern) 

10:12 

De ting som bliver undersøgt af SDFI, for vi andre også mulighed for at høre svaret på en eller anden måde? 

1 Synes godt om reaktion. 

1 

Begynd reference, I BBR er det jo den fysis... af Thorbjørn Vang Søndergaard T&M - GIS Kørsel & Service 

Teknik & Miljø Vejle Kommune (Gæst) 

Thorbjørn Vang Søndergaard T&M - GIS Kørsel & Service Teknik & Miljø Vejle Kommune (Gæst) 

10:13 

Carsten Holst Hansen 

06-05-2024 10:07 

I BBR er det jo den fysiske bygning der skal registreres og bygninger der er nedrevet for flere år siden skal jo 

ikke være i BBR. 

Nej det er sandt. Men hvis bygningen er nedrevet, så skal den jo også nedlægges i BBR. I så fald bør der ikke 

komme et udpegningspunkt. 

Ja lige præcis jeg har foreslået VURST at m... af Carsten Holst Hansen 

Carsten Holst Hansen (Ekstern) 

10:20 



Ja lige præcis jeg har foreslået VURST at man indfører en historisk kategori 2 kvalitet i Geokoderen som ikke 

medfører et udpegningspunkt, men mangler svar fra VURST 

Forslag - Hvad med at Beliggehedsgruppen la... af Maria Westergaard Vester T&M - GIS Kørsel & Service 

Teknik & Miljø Vejle Kommune (Gæst) 

Maria Westergaard Vester T&M - GIS Kørsel & Service Teknik & Miljø Vejle Kommune (Gæst) 

10:21 

Redigeret 

Forslag - Hvad med at Beliggehedsgruppen laver et TEAMS tema møde, så vi kan få en generels snak om 

diverse og vi kan høre til hvad de har på tapetet og de kan høre vores forskellige udfordringer. Så var der 

måske een fra gruppen, som tager teten og undersøger de ting vi har brug for svar på ?  

2 Synes godt om reaktioner. 

2 

Lad os lave et input til GeoDanmarks arbejd... af Merete Hansen 

Merete Hansen (Ekstern) 

10:22 

Lad os lave et input til GeoDanmarks arbejdsprogram, så det kan komme med ud til alle tre regionale 

møder. (Per og Brian). 

2 Synes godt om reaktioner. 

2 

Mødet blev afsluttet: kl. 11:02 efter 2 timer 14 minutter 42 sekunder Dette møde indeholder optagelser 

 


